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Sektionsmöte Strands IF Friidrott 2023-09-25 
 

Plats: Strands IF:s kansli 18.00–20.00  

Närvarande: Anna L, Anders S, Camilla T, Adelina B O, Ewa N 
Frånvarande: Micke O 
 

Mötet öppnas Välkomna! 
Andreas meddelat att han inte längre har möjlighet att fortsätta i 
styrelsen. Kan ev. tillfrågas om mindre/kortare uppdrag. 

Mötessekreterare  Ewa N A 
Dagordning Godkänns  
Föregående protokoll Godkänns 
Uppföljning fattade 
beslut 

Kvarstående: 
 Infoutskick om styrelsen. Anna tar initiativ/”sätter nivån”. 
 Gemensam frukost med workshop ledare.  Anna återkommer 
 Översyn av de ekonomiska riktlinjerna, revidera vid behov. Tas upp 

senare under hösten. 
 

Ekonomi 
 

 Genomgång t.o.m. aug och hur det ser ut framåt resten av året. 
Bedöms fortsatt vara under bra kontroll. 

 Avtalsförslag framtagna för dem inom föreningen på Sverigeelitnivå 
(eftergymnasialt). Gås igenom och diskuteras. Gäller tre personer och 
för närmaste året. Ställningstagande görs inför varje år utifrån aktuell 
situation. Anna läser igenom extra gång inför påskrift. Det bör ingå 
något om att de förväntas bidra i samband med några lämpliga 
träningstillfällen (med kunskap och för inspiration).  

 
Blodomloppet  Centralt tvådagarsmöte, mitten av okt. Anders S samt Lina (från 

blodcentralen) deltar från Hudiksvall. 
 Utvärderings- och planeringsmöte, planeras nov-dec. Anders S och 

Lars R kvarstår i ”styrgruppen”. Ulf och Bosse?  
 Tält 3x6 m, inköp. Användas under Blodomloppskvällen, men kan 

även användas vid t.ex. tävlingar. Görs av Anders. 
 

Mötesfrågor  Info träningsgrupper inför inomhussäsongen. Nya gruppnamn.  
Knattegruppen: Tre ledare. Gympasal. Inte året om, troligtvis under 
någon period alt. några ggr/termin. Viss symbolisk kostnad, ej krav 
att vara medlem i Strands IF? Ok försäkringsmässigt? 
Lilla gruppen: Lågstadiet. Många aktiva, uppdelad i två grupper, en 
yngre och en äldre med varsina ansvariga ledare. Gympasal. Start v 
46. 
Mellangruppen: Mellanstadiet. 10-12 aktiva. Ser antalsmässigt lite 
knapert ut med ledare. Gympasal. Planerad start i dec.  
Stora gruppen: Högstadiet och uppåt. Två ledare. I Balans fr.o.m. v 
43, gympasal samt vissa resor till Bollnäs inomhushall. 

 Status Holma. Mycket jobb gjort i lokalen (av några få), en hel del 
jobb återstår. Containrar ska beställas så att det går att kasta ut allt 
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löstaget material. Fler händer behövs för detta. Anna hör av 
sig/engagerar personer från föreningen utifrån behov. 

 Sponsorgruppen/workshop vision (Vad är Strand och vad vill vi att 
det ska vara i framtiden?). Vi får se det visionstankar som tagits fram. 
Camilla (fler från oss?) deltar. Sponsorer ska uppvaktas/ tillfrågas 
gemensamt, inte varje sektion för sig.  
  

Övriga frågor 
 

 Svealandsmästerskapen. Har gått av stapeln med två aktiva från 
Hälsingland, varav en från Strands IF. 

 Årsmöte Mittsvenska. Anders S kommer att delta. 
 Utvecklingsträff + tränarforum i Umeå. Några aktiva ungdomar från 

oss + Anna kommer att delta. 
 Gemensam middag för samtliga ledare + styrelse.  

Föreslag: 21 nov ca kl. 18. Adelina får uppdrag att välja lämpligt ställe 
och återkomma till Anna.  
 

Summering kring 
fattade beslut och 
kommunikation 

Enligt ovan. 
 

Nästa sektionsmöte Mån 23 okt kl. 18.00–19.30, på kansliet.  
 

Mötet avslutas Tack för goda plommon! 
 

 


